
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 7. marts 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 461
Kan ministeren bekræfte, at ledelsen i Banedanmark i slutningen af 2016
meldte ud til ledere, chefer og direktører, at Banedanmark ville omlægge ud-
betalingsgraden af performanceløn? Kan ministeren bekræfte, at Banedan-
mark i starten af 2017 meldte den nye ordning ud, hvor blandt andet organisa-
tionens samlede performance indgik som et parameter for udbetalingen, samt
at ledelsen i Banedanmark lagde vægt på, at der ikke kunne udbetales store
bonusser, når organisationen samlet set klarede det dårligt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Prehn (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Prehn@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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